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STYRELSEMÖTE,	  2014-‐11-‐16	  

Närvarande:	  Sofia	  Paulin	  Fahlström	  (Sofia,	  ordförande),	  Sofia	  Knuts	  (Fia),	  Helena	  Morein	  och	  Mattias	  
Eriksson	  

1. Mötet	  öppnandes.	  
	  

2. Dagordningen	  godkändes.	  
	  

3. Val	  av	  sekreterare	  
a. Fia	  valdes	  till	  sekreterare	  för	  mötet.	  

	  
4. Kassören	  rapporterar	  

a. Ingen	  rapportering	  då	  kassören	  ej	  deltog.	  
	  

5. Information	  till	  medlemmarna	  
a. Fia	  ställer	  ut	  stora	  skylten	  under	  helgen	  22-‐23	  november	  med	  information	  om	  

julgranständningen	  (se	  nedan).	  
b. Helena	  ensam	  tar	  ansvaret	  för	  att	  information	  kommer	  upp	  på	  såväl	  Facebook	  som	  på	  

hemsidan.	  
c. Helena	  berättar	  att	  hon	  lagt	  upp	  info	  om	  polisens	  rutiner	  på	  hemsidan.	  
d. Helena	  berättar	  att	  hon	  arkiverat	  info	  om	  fiberprojektet	  och	  att	  hon	  istället	  lagt	  upp	  

info	  om	  kommunens	  planprocess	  rörande	  Stäkets	  verksamhetsområde.	  
	  

6. Julgranständning	  
a. Tid	  för	  julgranständningen	  är	  söndagen	  den	  30	  november	  2014	  kl	  17.00.	  
b. Sofia	  kontaktar	  festkommittén	  för	  att	  höra	  om	  den	  kan	  hjälpa	  till	  med	  handling	  o	  dyl.	  
c. Sofia	  bakar	  om	  tid	  finns.	  
d. Vi	  påbörjar	  en	  inköpslista	  som	  Sofia	  färdigställer	  efter	  att	  ha	  kollat	  vad	  vi	  har.	  Vi	  

beslutar	  att	  köpa	  fyra	  nya	  pumptermosar.	  
e. Vi	  kommer	  att	  få	  en	  gran	  av	  Ove	  (som	  bor	  ovanför	  Annie	  Bava).	  Han	  behöver	  ca	  fem	  

personer	  till	  hjälp	  när	  granen	  ska	  resas.	  
f. Mattias	  kontrollerar	  hur	  vår	  julgransbelysning	  fungerar	  och	  köper	  nya	  lampor	  om	  det	  

behövs.	  
g. Ove	  tar	  hand	  om	  veden	  som	  blir	  efter	  julgranen	  och	  riset	  sparar	  vi	  till	  Valborg.	  
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7. ”Trottoarfrågan”	  
a. Ajourneras	  då	  Annie	  inte	  deltog	  på	  mötet.	  

	  
8. Kommunens	  utbyggnadsplaner	  

a. Vi	  bevakar.	  
	  

9. Klotter	  och	  skadegörelse	  
a. Inget	  att	  rapportera.	  

	  
10. Nya	  trafikskyltar	  

a. Annie	  deltog	  inte	  på	  mötet	  men	  Sofia	  läser	  det	  mail	  hon	  tidigare	  skickat	  och	  vi	  beslutar	  
att	  Fia	  ska	  försöka	  få	  svar	  på	  frågan:	  Hur	  ska	  vi	  göra	  för	  att	  få	  nya	  trafikskyltar	  (vid	  
infarten	  och	  vidare).	  
	  

11. Föreningens	  logotyp	  
a. Vi	  diskuterar	  och	  kommer	  fram	  till	  att	  det	  vi	  pratat	  om	  tidigare	  är	  att	  digitalisera	  vår	  

nuvarande	  logotyp.	  Det	  nya	  förslaget	  är	  så	  annorlunda	  så	  vi	  anser	  inte	  att	  vi	  har	  
mandat	  att	  besluta	  om	  det.	  Det	  bör	  i	  så	  fall	  tas	  på	  årsmötet.	  Mattias	  pratar	  med	  sin	  
kusin	  snarast	  och	  återkopplar	  till	  Helena.	  Vi	  vill	  ha	  den	  digitaliserade	  logotypen	  klar	  
före	  årsskiftet.	  

	  
12. Övriga	  frågor	  

a. Vi	  inventerar	  föreningens	  fysiska	  tillgångar.	  
b. Vi	  har	  fått	  till	  oss	  att	  vi	  bör	  se	  till	  så	  att	  det	  röjs	  sly	  kring	  lekparken.	  Vi	  beslutar	  att	  vi	  

lägger	  ut	  en	  blänkare	  på	  Facebook	  om	  att	  någon	  frivillig	  gärna	  får	  röja	  inför	  vinterns	  
pulkaåkning	  och	  att	  föreningen	  då	  ersätter	  ev	  förbrukningsmaterial	  (t	  ex	  kedjor	  och	  
bensin).	  Nästa	  steg	  är	  att	  vi	  i	  februari	  lägger	  ut	  om	  att	  vi	  önskar	  frivilliga	  för	  att	  röja	  
hela	  området	  senast	  den	  31	  mars	  2015.	  Riset	  kan	  sedan	  eldas	  upp	  i	  Valborgsbålet.	  
Alternativet	  till	  att	  föreningens	  medlemmar	  ställer	  upp	  är	  att	  vi	  betalar	  för	  tjänsten	  
och	  då	  kan	  det	  på	  sikt	  innebära	  att	  vi	  inte	  har	  råd	  att	  behålla	  dagens	  medlemsavgift.	  

c. Markus	  får	  i	  uppdrag	  att	  skruva	  upp	  de	  Grannsamverkanskyltar	  vi	  fått.	  Sofia	  
informerar	  honom	  om	  detta	  och	  överlämnar	  skyltarna.	  

d. Efter	  jul	  och	  nyår	  tar	  vi	  tag	  i	  planeringen	  av	  Valborgsfirandet.	  
e. Efter	  jul	  och	  nyår	  ska	  vi	  trycka	  upp	  inbetalningskort	  (med	  nya	  logotypen	  på).	  
	  

13. Nästa	  möte	  
a. Tisdagen	  den	  13	  januari	  2015	  kl	  18.30	  hos	  Fia.	  Lägg	  in	  i	  kalendrarna!	  

	  
14. Mötet	  avslutades.	  

	  

Vid	  protokollet:	  Sofia	  Knuts	  


